
Protokół Nr XXXIII/21 

 

z XXXIII Sesji VIII kadencji Rady Gminy Dywity z dnia 29 grudnia 2021 r.  

  

 

Początek posiedzenia    - godz. 12:00 

Zakończenie     - godz. 15:42 

Lista obecności radnych   - zał. nr 1 

 

Ad. 1. Otwarcie i ustalenie porządku sesji. 

Przewodnicząca Rady Gminy Dywity p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak otworzyła XXXIII 

Sesję Rady Gminy Dywity. Przywitała obecnych na sesji p. Daniela Zadwornego – Wójta,  

p. Waldemara Szydlika – Sekretarza Gminy, p. Teresę Kuptel – Skarbnika Gminy. Jacka 

Szydło – członka zarządu Powiatu Olsztyńskiego, Antoniego Nikla - Przewodniczącego 

Powiatowej Rady Izby Rolniczej jak również doradcę energetycznego Panią Ewę Doskocz, 

która przedstawi program "Czyste Powietrze". 

Zgodnie z listą obecności stwierdziła quorum zdolne do podejmowania prawomocnych 

uchwał. Na stan 15 radnych ustawowego składu Rady w chwili otwarcia sesji uczestniczyło 

13 radnych. Lista obecności stanowi zał. nr 1 i 2  do protokołu.  

 

 

Przewodnicząca odczytała porządek sesji i poprosiła o wnoszenie ewentualnych wniosków. 

Brak wniosków.  

 

W związku z powyższym porządek obrad był następujący: 

1. Otwarcie i ustalenie porządku sesji. 

2. Przyjęcie protokołu z XXXII Sesji Rady Gminy Dywity. 

3. Informacja Wójta z pracy między sesjami. 

4. Uchwała w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dywity na 

lata 2022– 2029. 

5. Uchwała w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Dywity na 2022r. 

6. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Dywity na lata 2021 – 2028. 

7. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w budżecie Gminy Dywity na 2021 r. 

8. Uchwała w sprawie ustalenia wydatków, które nie wygasają z końcem roku 2021. 

9. Uchwała w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok. 



10. Zmieniająca uchwała w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Przedsiębiorstwa 

Usług Komunalnych Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w Dywitach. 

11. Zmieniająca uchwała w sprawie określenia zasad gospodarowania nieruchomościami. 

12. Zmieniająca uchwała w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obejmującego miejscowość Dąbrówka Wielka, 

gmina Dywity. 

13. Przyjęcie planów pracy na 2022 r. 

14. Sprawy różne, interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 

15. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z XXXII Sesji Rady Gminy Dywity. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Czy są uwagi lub pytania do 

protokołu? 

Brak uwag/pytań. 

p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – kto jest za przyjęciem protokołu 

z XXXII  sesji Rady Gminy Dywity – bez czytania? 

Obecnych było 13 radnych. 

Za przyjęciem  - 13 radnych 

Przeciw   - 0 

Wstrzymało się - 0 

Za podjęciem zagłosowało – 13  radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Bogumiła Brewka, Urszula 

Derlacz, Magdalena Kilkowska, Danuta Kryszałowicz, Krzysztof Kulas, Sabina Robak, 

Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska Renata, Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, 

Zbigniew Glezman, Bogdan Rudnicki) 

Protokół Nr XXXII/21 z sesji Rady Gminy Dywity z dnia 25-11-2021  r. został przyjęty – 

załącznik nr 3 

 

Ad. 3. Informacja Wójta z pracy między sesjami. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – oddaje głos P. Wójtowi  

- p. Daniel Zadworny - Wójt Gminy Dywity -   przedstawił w jakim celu jest dzisiaj obecny 

doradca energetyczny. W maju tego roku przez Pana Wójta zostało podpisane porozumienie z 

Wojewódzkim Funduszem Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Olsztynie. I nasza 

gmina uczestniczy w programie priorytetowym "Czyste Powietrze", którego celem jest 

poprawa jakości powietrza oraz zmniejszenie emisji gazów cieplarnianych poprzez wymianę 



źródeł ciepła i poprawę efektywności energetycznej budynków mieszkalnych.  

- p. Ewa Doskocz – doradca energetyczny – przedstawiła na co przysługuje dotacja w ramach 

programu „Czyste powietrze”. Program "Czyste Powietrze", program rządowy działa na 

terenie całego kraju. Wniosek może złożyć ten, kto jest właścicielem albo współwłaścicielem 

budynku mieszkalnego jednorodzinnego. To takim, w którym wydzielonych jest maksymalnie 

2 lokale. Jeżeli mamy 3 lokale, z definicji prawa budowlanego już nie jest zachowana 

definicja budynku jednorodzinnego. Na budynki nowo budowane dofinansowania nie ma. 

Dopiero wtedy jak zostaną oddane do użytkowania, dopiero wtedy możemy składać wniosek. 

Wtedy jeżeli ktoś odda budynek do użytkowania i jest według zasad po 2014 roku jest 

wydane pozwolenie na budowę, to tylko i wyłącznie na wentylację z rekuperacją można 

złożyć wniosek. Wniosek można składać w dwóch wariantach. Pierwszy wariant, to jest przez 

portal beneficjenta. Można też przez profil zaufany przez stronę gov.pl.  

- p. Daniel Zadworny - Wójt Gminy Dywity -  przedstawił informację w sprawie pracy 

między sesjami okresie  

     25.11.2021 r. do 28.12.2021 r. - załącznik nr 4 do protokołu. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania do informacji? 

- p. Magdalena Kilkowska – W informacji między sesjami Pan Wójt wspomniał o tym, że 

zostały zlecone dwa audyty na następny rok, ale tam brakuje informacji czego mają te audyty 

dotyczyć czy też jakich jednostek.  

Proszę jeszcze o więcej informacji dotyczących budowy dróg na os. Harmonia. Na jakich 

zasadach ma to zostać zrealizowane przez inwestora zastępczego i zapewne na jakich 

zasadach ma to być przyjęte później przez Gminę?  

- p. Daniel Zadworny - Wójt Gminy Dywity -  Jeżeli chodzi o audyt, to struktura 

organizacyjna Urzędu to takie ogólne zadanie, a być może pod tą strukturą będą jeszcze jakieś 

podzadania, dlatego mówimy o dwóch, ale w zasadzie ono dotyczy funkcjonowania Urzędu i 

jego struktury pod kątem też tego, co będziemy planowali do zrealizowania w połowie roku. 

Jeżeli chodzi o os. Harmonia tam jest propozycja taka przez dewelopera,  że na części działek, 

które oczywiście jakby należą do niego, to realizuje inwestycje samodzielnie, natomiast tam 

jest fragment też terenu, który jest własnością Gminy. I tutaj my, jakby tam jest zielone 

światło na to, aby zrealizować te inwestycje, ale żadnych kosztów nie zamierzamy z tego 

tytułu ponosić. Także jest umowa obecnie przygotowywana tzw. inwestora zastępczego.  

- p. Sabina Robak - chciałam zapytać o ten odcinek budowy drogi na ul. Barczewskiego za 

komisariatem. 

- p. Daniel Zadworny - Wójt Gminy Dywity – Jesteśmy na etapie przygotowania 

dokumentacji projektowej. Inwestycyjnie to trochę drogi przed nami. Także jak będziemy 

projektować, to na pewno Panią radną jako radną z obszaru Dywit także poinformujemy o 

zakresie i o samym projekcie. 

- p. Jacek Szydło - W nawiązaniu do informacji Wójta chciałem podać tak krótko parę 

informacji dotyczących realizowanych przez powiat zadań, które będą realizowane na terenie 

Gminy Dywity czy przy współpracy z Gminą. Pan Wójt wspomniał tutaj o odcinku drogi  

powiatowej krzyżówki barczewskie - Wadąg. Powiat złożył przy pierwszym naborze do 



Polskiego Ładu już taki wniosek. W sumie były trzy wnioski, w tym ten dotyczący odcinka 

krzyżówki barczewskie - Wadąg. Otrzymaliśmy środki tylko na jedną propozycję. Dotyczyła 

ona budowy Hali Widowiskowo-Sportowej w Olsztynku. Dwie sprawy nie zostały przyjęte 

czy rozpatrzone, a pierwsza dotyczyła budowy szkoły muzycznej. Trzecia dotyczyła właśnie 

przebudowy tego odcinka krzyżówki barczewskie - Wadąg. To znaczy, że my będziemy 

składać przy następnym naborze. eżeli chodzi o tą dużą obwodnicę Spręcowo - krzyżówki 

barczewskie, w sierpniu powinna być już zakończona inwestycja. Inwestycja wspólna, gdzie 

Gmina Dywity bardzo mocno wsparła tutaj Starostwo przy realizacji tego zadania. W tej 

chwili trwają rozmowy w sprawie zabezpieczenia środków w programie regionalnym na 

budowę szkoły muzycznej. Nie wiem jak one się zakończą, w każdym razie tutaj Starosta 

czyni zabiegi, aby budowa tego obiektu znalazła się w jednym z priorytetów Regionalnego 

Programu Operacyjnego. Chciałem również poinformować, że w tej chwili obwody drogowe 

zostały dosyć solidnie wyposażone w sprzęt do likwidacji tych uszkodzeń po zimowych 

drogach asfaltowych. Jeżeli chodzi o komunikację publiczną to powiat w tej chwili taką 

komunikację zbiorową tworzy i to w oparciu o wzory dywickie. Droga Różnowo - Rozgity 

jest już ujęta w budżecie powiatu. W budżecie są również już zapisane przejścia dla pieszych.  

Są to cztery przejścia na terenie Gminy Dywity łącznie z dojściem, czyli z chodnikami. To są 

dwa w Różnowie po obu stronach pętli i dwa w Kieźlinach w okolicach przedszkola i 

kościoła. 

-p. Zbigniew Glezman – odnośnie zabezpieczenia naszych dróg przed ślizgawicą, przed 

oblodzeniem w postaci posypywania solą czy odpowiednimi środkami. Okazało się, że mamy 

troszeczkę mało środków w Gminie Dywity, natomiast problem występuje także na drogach 

powiatowych. W jaki sposób powiat jest przygotowany na takie sytuacje na swoich drogach. 

- p. Jacek Szydło - Z tego co jest w informacji, które mam od Powiatowej Służby Drogowej, 

powiat jest przygotowany. Wczoraj odbył się zarząd powiatowy i nie było żadnych uwag ze 

strony gmin odnośnie zimowego utrzymania dróg. Sprzęt jest w tej chwili wymieniany, 

robimy nowe zakupy, także Powiatowa Służba Drogowa zostanie wzmocniona, a te wszystkie 

umowy związane z utrzymaniem zimowym są kontynuowane. 

- p. Daniel Zadworny - Wójt Gminy Dywity – odnosząc się do tej wypowiedzi Pana radnego i 

Pana Wójta Jacka Szydło. Jeżeli chodzi o drogi powiatowe, to tak jak Pan Wójt wskazał, 

gminy pewnie nie wnoszą jakiś większych uwag jeżeli chodzi o utrzymanie, ponieważ no nie 

zdarzają się nam takie sytuacje jak zdarzały się x lat temu, że np. autobus nie mógł jechać, 

ponieważ nie mógł podjechać pod górę tak. Czy na krzyżówkach barczewskich, czy w 

okolicach Słup taka sytuacja nie ma miejsca w tym roku. Nie miała w zeszłym, o ile mnie 

pamięć nie myli, także te newralgiczne jakby elementy są posypywane, są odśnieżane i tutaj z 

tego co właśnie wiem, żadnych zastrzeżeń nie ma. Natomiast wczoraj rozmawialiśmy o 

utrzymywaniu naszych dróg gminnych. I tutaj owszem rozmawialiśmy o środkach, ale środki 

jakby nie są problemem samym w sobie, chodzi także o pewną logikę wydania tych środków 

tak. Ja przypomnę, że mamy ponad 240 km dróg gminnych do utrzymania w okresie 

zimowym, z czego część tych dróg to są drogi polne i teraz nie sztuką jest posypywać drogi 

polne, czy też asfaltowe dobrze, bo mówimy o Ługwałdzie czy droga na Dąbrówkę, ale to jest 

240 km dróg. Obszar Gminy jest podzielony na 14 obszarów. Kosztuje nas to rocznie około 

250 tys. zł i więcej, w zależności od tego ile jest tych odśnieżań. Każdy z sołtysów, ale i 

radnych dostanie od nas mapę ze wskazaniem, które obszary, które drogi w danym obszarze 



będą odśnieżane. Jeżeli któryś z sołtysów będzie miał uwagi, to również możemy  

to zmienić . 

p. Magdalena Kilkowska - korzystając z okazji wypowiedzi Pana Jacka Szydło mam też 

pytanie. Jeśli dobrze zrozumiałam wspomniał Pan o ogranicznikach prędkości na drodze 

powiatowej w miejscowości Różnowo po obu stronach pętli, czyli mówimy tutaj o tym 

nowym, planowanym również przy przejściu dla pieszych tak? 

Jeśli gmina do tej pory nie zgłaszała, to ja w imieniu mieszkańców Sołectwa Różnowo 

zgłoszę, ponieważ do mnie oczywiście takie informacje od mieszkańców trafiają, że jednak 

droga powiatowa Dywity - Różnowo nie jest odśnieżana według standardów, których 

oczekiwaliby mieszkańcy. 

 

Ad. 4. Uchwała w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dywity na 

lata 2022– 2029  

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę p. Skarbnik o 

przedstawienie uchwały. 

- p. Teresa Kuptel – Skarbnik – przedstawiła projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

- p. Mgdalena Kilkowska -  mam pytanie trochę na przyszłość wybiegające, ale może Pani 

Skarbnik będzie miała już takie informacje. Kiedy my się możemy jako gmina spodziewać 

realnego wpływu jak gdyby Polskiego Ładu na nasze finanse? Kiedy taka informacja już po 

tych pierwszych zmianach mogłaby do nas wpłynąć? 

-p. Teresa Kuptel – Skarbnik - Takiej wiedzy nie mam, natomiast patrząc po planowanym 

udziale w PIT-ach, sądzę, że Ministerstwo Finansów już zaplanowało zmniejszenie naszych 

udziałów, ponieważ te udziały w PIT-ach na przyszły rok są o miliony niższe w porównaniu 

do tego roku. 

- p. Daniel Zadworny - Wójt Gminy Dywity – w nawiązaniu do omawiania budżetu przez 

Panią Skarbnik. Zasadniczo można powiedzieć, że to jest budżet ambitny jak co roku, bo co 

roku mamy ambitny budżet. Oczywiście budżet jest pewnym planem, który no będziemy 

starali się wykonać. Mam nadzieję, że w jak największym udziale ten plan uda się wykonać, 

natomiast no środowisko jakby zewnętrzne, funkcjonowanie gminy jest dosyć mocno 

niestabilne. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – projekt uchwały był omawiany na komisji, proszę o 

opinię komisję budżetu. 

- p. Urszula Derlacz – komisja budżetu pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dywity na lata 2022 – 2029, poddaję 

pod głosowanie. 

Obecnych było 13 radnych. 



Za podjęciem zagłosowało radnych   - 13 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0  

Za podjęciem zagłosowało - 13 radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Urszula Derlacz, Danuta 

Kryszałowicz, Krzysztof Kulas, Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska 

Renata, Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, Zbigniew Glezman, Magdalena Kilkowska, 

Bogdan Rudnicki, Bogumiła Brewka) 

Uchwała w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dywity na 

lata 2022 – 2029, została podjęta i zarejestrowana pod Nr XXXIII/306/21 – stanowi zał. 

nr 5 do protokołu. 

Ad. 5. Uchwała w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Dywity na 2022r. wraz z 

autopoprawką. 

- p. Teresa Kuptel – Skarbnik – poprosiła o wniesienie autopoprawki do uchwały w sprawie 

uchwalenia uchwalenia budżetu Gminy Dywity na 2022r. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – kto jest za przyjęciem 

autopoprawki do budżetu Gminy Dywity na 2022r. 

 Obecnych było 13 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 13 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0  

Za podjęciem zagłosowało - 13 radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Urszula Derlacz, Danuta 

Kryszałowicz, Krzysztof Kulas, Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska 

Renata, Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, Zbigniew Glezman, Magdalena Kilkowska, 

Bogdan Rudnicki, Bogumiła Brewka) 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę p. Skarbnik o 

przedstawienie uchwały. 

- p. Teresa Kuptel – Skarbnik – omówiła uchwałę. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – projekt uchwały był omawiany na komisji, proszę o 

opinię komisję budżetu. 

- p. Urszula Derlacz – komisja budżetu pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Dywity na 2022r. wraz z autopoprawką, poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 13 radnych. 



Za podjęciem zagłosowało radnych   - 13 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0  

Za podjęciem zagłosowało - 13 radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Urszula Derlacz, Danuta 

Kryszałowicz, Krzysztof Kulas, Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska 

Renata, Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, Zbigniew Glezman, Magdalena Kilkowska, 

Bogdan Rudnicki, Bogumiła Brewka) 

Uchwała w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Dywity na 2022r., została podjęta 

i zarejestrowana pod Nr XXXIII/307/21 – stanowi zał. nr 6 do protokołu. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – składam gratulacje Panu 

Wójtowi i Pani Skarbnik za jednogłośne przyjęcie budżetu, tak jak Państwo wspominali, 

bardzo proinwestycyjnego i miejmy nadzieję, że ten budżet będzie zrealizowany w 100%, a 

może nawet więcej dla nas, dla mieszkańców, dla Rady Gminy. 

Ad. 6. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Dywity na lata 2021 – 2028. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę p. Skarbnik o 

przedstawienie uchwały. 

- p. Teresa Kuptel – Skarbnik – omówiła uchwałę. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – projekt uchwały był omawiany na komisji, proszę o 

opinię komisję budżetu. 

- p. Urszula Derlacz – komisja budżetu pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Uchwałę w sprawie 

uchwalenia zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dywity na lata 2021 – 2028, 

poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 13 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 13 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0  

Za podjęciem zagłosowało - 13 radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Urszula Derlacz, Danuta 

Kryszałowicz, Krzysztof Kulas, Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska 

Renata, Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, Zbigniew Glezman, Magdalena Kilkowska, 

Bogdan Rudnicki, Bogumiła Brewka) 



Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Dywity na lata 2021 – 2028, została podjęta i zarejestrowana pod Nr XXXIII/308/21 – 

stanowi zał. nr 7 do protokołu. 

Ad. 7. Uchwała w sprawie uchwalenia zmian do budżetu Gminy Dywity na 2021r. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę p. Skarbnik o 

przedstawienie uchwały. 

- p. Teresa Kuptel – Skarbnik – omówiła uchwałę. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – projekt uchwały był omawiany na komisji, proszę o 

opinię komisję budżetu 

- p. Urszula Derlacz – komisja budżetu pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Uchwałę w sprawie 

uchwalenia zmian w budżecie Gminy Dywity na 2021r., poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 13 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 13 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0  

(tj. Tadeusz Bielicki, Urszula Derlacz, Danuta Kryszałowicz, Krzysztof Kulas, Sabina Robak, 

Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska Renata, Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, 

Zbigniew Glezman, Magdalena Kilkowska, Bogdan Rudnicki, Bogumiła Brewka) 

Uchwała w sprawie uchwalenia zmian do budżetu Gminy Dywity na 2021r., została 

podjęta i zarejestrowana pod Nr XXXIII/309/21 – stanowi zał. nr 8 do protokołu. 

Ad. 8. Uchwała w sprawie ustalenia wydatków, które nie wygasają z końcem roku 2021. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały omawiany był 

na komisjach, czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę o opinię komisję 

społeczną. 

- p. Sabina Robak – komisja społeczna pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Uchwałę w sprawie zasad i trybu przeprowadzania 

konsultacji z mieszkańcami gminy Dywity, poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 12 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 12 



przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0  

Za podjęciem zagłosowało - 12 radnych (tj. Urszula Derlacz, Danuta Kryszałowicz, Krzysztof 

Kulas, Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska Renata, Kamińska 

Bogusława, Pszczoła Dorota, Zbigniew Glezman, Magdalena Kilkowska, Janusz 

Jędrzejewski, Bogdan Rudnicki) 

Uchwała w sprawie ustalenia wydatków, które nie wygasają z końcem roku 2021, została 

podjęta i zarejestrowana pod Nr XXXIII/310/21 – stanowi zał. nr 9 do protokołu. 

 

Ad. 9. Uchwała w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały był omawiany 

na Komisjach, czy są pytania? 

Brak pytań 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – proszę o opinię komisję społeczną. 

- p. Sabina Robak – komisja społeczna pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Uchwałę w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na 

2022 rok, poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 12 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 12 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0  

Za podjęciem zagłosowało - 12 radnych (tj. Urszula Derlacz, Danuta Kryszałowicz, Krzysztof 

Kulas, Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska Renata, Kamińska 

Bogusława, Pszczoła Dorota, Zbigniew Glezman, Magdalena Kilkowska, Janusz 

Jędrzejewski, Bogdan Rudnicki) 

Uchwała w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok, została podjęta 

i zarejestrowana pod Nr XXXIII/311/21 – stanowi zał. nr 10 do protokołu. 

 

Ad. 10. Zmieniająca uchwała w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Przedsiębiorstwa 

Usług Komunalnych Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w Dywitach 

 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały był omawiany 



na Komisjach, czy są pytania? 

Brak pytań 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – proszę o opinię komisję budżetu. 

- p. Urszula Derlacz – komisja budżetu pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Zmieniającą uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 

utworzenie Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością 

w Dywitachach, poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 12 radnych 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 12 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0  

Za podjęciem zagłosowało - 12 radnych (tj. Urszula Derlacz, Danuta Kryszałowicz, Krzysztof 

Kulas, Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska Renata, Kamińska 

Bogusława, Pszczoła Dorota, Zbigniew Glezman, Magdalena Kilkowska, Janusz 

Jędrzejewski, Bogdan Rudnicki) 

Zmieniająca uchwała w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Przedsiębiorstwa Usług 

Komunalnych Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w Dywitach, została podjęta 

i zarejestrowana pod Nr XXXIII/312/21 – stanowi zał. nr 11 do protokołu.  

Ad. 11. Zmieniająca Uchwała w sprawie określenia zasad gospodarowania 

nieruchomościami. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały był omawiany 

na Komisjach, czy są pytania? 

-p. Magdalena Kilkowska - mam pytanie. Proszę o doprecyzowanie, co się kryje pod 

punktem 1,  czyli niezbędnych do realizacji inwestycji infrastrukturalnych. Jakiego rodzaju 

inwestycje mają być zawarte w tym podpunkcie, który mamy dodać do poprzedniej 

uchwały.  Dlatego że inwestycje infrastrukturalne to mogą być zarówno społeczne, 

instytucjonalne i w infrastrukturę techniczną. Więc dla mnie jest ten punkt po prostu zbyt 

ogólny, żeby Rada pozbywała się pewnych swoich uprawnień do decydowania. 

-p. Teresa Wąsowicz - Jeśli chodzi o ten punkt, o to uzupełnienie zasad nabywania 

nieruchomości na cele realizacji inwestycji infrastrukturalnych, chodzi o to, że bez zgody 

Rady Gminy, indywidualnej zgody, Wójt mógłby nabywać grunty np. w przypadku 

realizacji gminnych inwestycji infrastrukturalnych, budowy sieci czy dróg również, ale 

chodzi tu np. o grunty przeznaczone pod przepompownię ścieków. 



-p. Magdalena Kilkowska - Właśnie ten punkt jest tak bardzo ogólny, że teoretycznie można 

pod niego podciągnąć bardzo dużo i na plus i na minus, dlatego ja będę głosowała jednak 

przeciwko tej uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – proszę o opinię komisję inwestycji. 

- p. Krzysztof Kulas – komisja inwestycji pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Zmieniającą Uchwałę w sprawie określenia zasad 

gospodarowania nieruchomościami, poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 12 radnych 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 8 

przeciw      - 1 (Magdalena Kilkowska) 

wstrzymało się od głosu  -3 (Zbigniew Glezman, Bogdan Rudnicki,     

Kamińska Bogusława) 

Za podjęciem zagłosowało - 8 radnych (tj. Urszula Derlacz, Krzysztof Kulas, Sabina Robak, 

Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska Renata, Danuta Kryszałowicz, Pszczoła Dorota, 

Bogumiła Brewka) 

Zmieniająca Uchwała w sprawie określenia zasad gospodarowania nieruchomościami, 

została podjęta i zarejestrowana pod Nr XXXIII/313/21 – stanowi zał. nr 12 do 

protokołu.  

 

Ad. 12. Zmieniająca Uchwała w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obejmującego miejscowość Dąbrówka Wielka, gmina 

Dywity. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały był omawiany 

na Komisjach, czy są pytania? 

Brak pytań 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – proszę o opinię komisję inwestycj. 

- p. Krzysztof Kulas – komisja inwestycji pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Uchwałę w sprawie przystąpienia do opracowania 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obejmującego miejscowość Dąbrówka 

Wielka, gmina Dywity, poddaję pod głosowanie. 

 

Obecnych było 12 radnych 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 12 

przeciw      - 0 



wstrzymało się od głosu    - 0  

Za podjęciem zagłosowało - 12 radnych (tj. Urszula Derlacz, Danuta Kryszałowicz, Krzysztof 

Kulas, Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska Renata, Kamińska 

Bogusława, Pszczoła Dorota, Zbigniew Glezman, Magdalena Kilkowska, Bogdan Rudnicki, 

Bogumiła Brewka) 

Uchwała w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obejmującego miejscowość Dąbrówka Wielka, gmina 

Dywity, została podjęta i zarejestrowana pod Nr XXXIII/314/21 – stanowi zał. nr 13 do 

protokołu.  

 

Ad. 13. Przyjęcie planów pracy na rok 2022 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – z planami pracy na2022r możnazapoznac się wbiurze 

rady oraz zostały umieszczone w programie esesja.  

Ad. 14. Sprawy różne, interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 

 

-p. Krzysztof Kulas - chciałbym podziękować jeszcze raz za to, że udało się zakupić działkę 

przy szkole pod przyszłą pętlę autobusową i jednocześnie chciałbym złożyć wniosek o jak 

najszybszą realizację tej pętli. Chodzi mi tu głównie o dzieci, które dojeżdżają, bo wiadomo, 

że mieszkańcy z Spręcowa to sobie poradzą, ale te dzieci, które dojeżdżają to jednak mają ten 

odcinek 500 metrów i czekają często po 15, po 20, nawet do pół godziny na przystanku 

autobusowym i w tej chwili tu marzną. 

 

-p. Magdalena Kilkowska - chciałam tylko wszystkim pożyczyć najlepszego Nowego Roku,  

który już się zbliża wielkimi krokami, a że nie będziemy się w Nowy Rok widzieć, więc 

wszystkim Państwu, wszystkim naszym mieszkańcom, wszystkim osobom duchem, sercem 

związanych z naszą gminą, najserdeczniejsze życzenia na Nowy Rok.  

-p. Bogumiła Brewka - Panie Wójcie jeszcze chciałabym poprosić, ja wiem, że to jest czas 

pandemii, ale myślę, że powinniśmy wrócić też do takich tych spotkań naszych jako sołtysów 

w przyszłym roku. No i tak rozmawiając z sołtysami, to nie przychodzą na sesję, bo wiadomo 

jest ten czas pandemii, ale brakuje im takiego zebrania w Urzędzie Gminy z kierownikami 

referatów. Także jako sołtys bym poprosiła, żeby na wiosnę zorganizować takie spotkanie. 

 

- p. Daniel Zadworny - Wójt Gminy Dywity - zwykle spotykaliśmy się z okazji Dnia Sołtysa. 

Może uda nam się wcześniej, ale w tym roku mam nadzieję, że niezależnie od warunków, aby 

tylko zdrowie nam pozwoliło to się spotkamy. 



-p. Danuta Kryszałowicz - w kontekście podwyżek diet radnych, chciałabym zwrócić uwagę, 

że może należałoby podnieść diety sołtysów. 

Korzystając z okazji, że jesteśmy także na łączach, że to jest ostatnia sesja w tym roku, 

również chciałem złożyć bardzo serdeczne życzenia Państwu Radnym, naszym gościom, ale 

także wszystkim mieszkańcom Gminy Dywity. Jak najwspanialszego roku 2022. 

 

Brak pytań. 

 

Przewodnicząca zamknęła XXXIII/21 sesję Rady Gminy Dywity. 

 

 

 

 

Protokołowała:       Przewodnicząca Rady 

 

 Iwona Baka                                 Agnieszka Sakowska-Hrywniak 

 

 


